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در هشت ماهه نخست امسال محقق شد
تولید بیش از 8 میلیارد کیلووات ساعت انرژی

 در نیروگاه شهید رجایی
گروه شهرستانها - ناهید نقدی: بیش از هشت میلیارد و 390 میلیون 
کیلووات ساعت انرژی خالص در هشت ماهه نخست امسال از سوی واحدهای 

نیروگاه شهید رجایی تولید و به شبکه سراسری تحویل شد.
 ابوالفضــل موتابها مدیرعامل  این نیروگاه در تشــریح میزان تولید انرژی 
در هشــت ماهه نخست امسال گفت: در هشــت ماهه نخست سال جاری، به 
میزان 8 میلیارد و 391 میلیون و 482  هزار کیلووات ساعت انرژی خالص در 

واحد های  13گانه این نیروگاه، تولید و به شبکه سراسری تحویل شده است.
موتابها در ادامه به سهم تولید واحدهای بخاری و سیکل ترکیبی در هشت 
ماهه نخست امسال اشاره کرد و بیان داشت: از این میزان انرژی تولیدی3میلیارد 
و 888  میلیون و 635 هزار کیلووات ساعت انرژی در واحدهای نیروگاه سیکل 
ترکیبــی و 4 میلیارد و 502 میلیون و 847  هزار کیلووات ســاعت انرژی در  

چهار واحد 250 مگاواتی  نیروگاه بخار تولید شده است.
رئیس هیات مدیره نیروگاه شــهید رجایی در پایان بیان داشت:  این میزان 
انرژی در حالی تولید شــده اســت که هم اکنون واحد 250 مگاوتی شماره 3 
بخاری این نیروگاه برای انجام تعمیرات اساسی ، واحد شماره دو بخاری جهت 
تعمیرات بازدید دوره ای  و واحد شــماره چهار  گازی سیکل ترکیبی آن تحت 
تعمیرات بازدید محفظه احتراق از مدار تولید، خارج شــده  اســت که پس از 

انجام تعمیرات و کسب آمادگی لازم به مدار تولید باز خواهند گشت.

ثبت نام ۱ هزار و 8۴۰ خانوار اصفهانی
 برای طرح جوانی جمعیت تایید نهایی شد

گروه شهرستانها: مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان گفت: در طرح 
حمایــت از خانواده و جوانی جمعیت تا کنــون 1 هزار و 840 خانوار اصفهانی 

تایید نهایی شدند.
به گزارش پایگاه خبری وزارت راه و شهرســازی از استان اصفهان؛ علیرضا 
قاری قرآن مدیرکل راه و شهرســازی اســتان اصفهان اظهار کرد: برای طرح 
حمایت از خانــواده و جوانی جمعیت تا کنون 11 هزار و 900 خانوار اقدام به 
ثبــت نام کردند که با پالایش های بعمل آمــده 10 هزار و 160 متقاضی حائز 

شرایط فعال شناخته شدند.
وی بــا بیان اینکه در حال حاضر 1 هزار و 840 خانوار تایید نهایی شــدند 
افزود: تــا کنون به 801 خانوار واجد شــرایط، زمین ویلایــی )تک واحدی( 
تخصیص یافته است.  مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان بیان کرد: مطابق 
با آیین نامه ماده 4 قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت، به خانواده هایی 
که فرزند ســوم به بعدشــان، پس از 24 مهر ماه 1400 )تاریخ تصویب قانون 
حمایت از خانواده و جوانی جمعیت( متولد شده باشند، در صورت واجد شرایط 

بودن زمین یا واحد مسکونی تعلق می گیرد.  
قاری قرآن خاطرنشان کرد: براســاس بند ح تبصره 11 قانون بودجه سال 
1402 وزارت راه و شهرسازی موظف است به منظور حمایت از خانواده و تحقق 
جوانی جمعیت، یک قطعه زمین یا واحد مســکونی رایگان در قالب شــرایط 
مندرج در قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت به خانوارهای دارای چهار 
فرزند و بیشــتر زیر 20 ســال اختصاص دهد.   وی گفت: اصفهانی های دارای 
چهــار فرزند و بیشــتر در صورت دارا بودن شــرایط لازم، برای دریافت زمین 
رایگان می توانند به ســامانه جامع طرح های حمایتی مســکن مراجعه کرده و 

ثبت نام کنند.

توزیع شیر رایگان در مدارس گیلان 
پس از ۶ سال وقفه

مدیرکل آموزش و پرورش استان گیلان گفت: در راستای حمایت از تغذیه 
مناسب دانش آموزان، پس از 6 سال وقفه شیر رایگان در مدارس گیلان توزیع 
می شود. محمدحسین رمضانی با حضور در دبستان دخترانه شهید قلی ارشادی 
لمر بخش اســالم تالش از توزیع شــیر رایگان در مدارس بعد از وقفه ای شش 

ساله خبر داد.
وی ضمــن تأکید بر لزوم توجه ویژه بر تغذیه داشــت آموزان افزود: تغذیه 
مناسب دانش آموزان از دغدغه  اصلی آموزش و پرورش است، توزیع شیر باعث 
ایجاد فرهنگ تغذیه مناســب دانش آموزان می شــود، لذا با برنامه ریزی هایی 
که انجام دادیم امکان توزیع رایگان شــیر در دو نوبت فعلا در مدارس ابتدایی 
روستایی و عشایری گیلان فراهم شد. مدیرکل آموزش و پرورش گیلان گفت: 
با تفاهم نامه ای که با تولید کننده و دانشگاه علوم پزشکی گیلان منعقد کردیم 
کنترل، تایید سلامت و کیفیت شیر مصرفی در مدارس بر عهده دانشگاه علوم 

پزشکی گیلان بوده و از این جهت جای هیچ نگرانی نخواهد بود.

فرماندار شهرستان نور:
سیلاب ۱۰۰۰ میلیارد تومان خسارت زد

فرماندار شهرســتان نــور از تخریب پل ارتباطی روســتای علی آباد بخش 
چمستان و قطع آب، برق و گاز منطقه خبر داد.

بیژن پولادی در گفت وگو با مهر از تخریب پل ارتباطی روســتای علی آباد 
بخش چمســتان بر اثر سیل دیشــب خبر داد و گفت: سیستم آب، برق و گاز 
این روستا قطع شده بود که با تلاش نیروهای امدادی از صبح امروز آب و برق 
وصل شــده است. وی افزود: خســارت سنگین است و سیل پل اصلی روستا و 

بسیاری از مناطق چمستان را دچار آسیب کرد.
فرماندار نور گفت: ارزیابی اولیه از خســارات میلیــاردی به ابنیه و راه های 
منطقه و پل های تخریب شده حکایت می کند و متأسفانه نتوانستیم از امکانات 

دولتی در این بخش استفاده کنیم.
وی با بیان اینکه نیازمند حمایت ملی در بخش چمســتان و نور هســتیم، 
گفت: برآورد اولیه خســارت بیش از هزار میلیارد تومان اســت و پل روستای 
میرنا، ورازده، علی آباد، پل حاجی ماهرود و غیره در سیلاب اخیر آسیب دیدند.

خوزستان غرق رطوبت 
مدیرکل هواشناسی خوزســتان گفت: به علت پدیده مه گرفتگی، رطوبت 

بالای 90 درصدی در 17 شهر این استان به ثبت رسیده است.
محمد سبزه زاری در گفت وگو با خبرنگار مهر بیان کرد: به علت پدیده مه 
گرفتگی صبح دیروز میزان رطوبت در شهرهای مسجدسلیمان، گتوند، ایستگاه 
کشــاورزی اهواز، دزفول، شوشــتر، شوش، شــادگان، بهبهان، بندر ماهشهر، 

امیدیه، بستان، اهواز و آبادان به 100 درصد رسید.
مدیرکل هواشناسی خوزستان افزود: این میزان در شهرهای هندیجان 98، 
ایــذه و لالی 95، رامهرمز 91 درصد ثبت شــد. وی تصریح کرد: همچنین در 
این مدت میزان رطوبت در شــهرهای آغاجاری 89، حسینیه اندیمشک 87 و 

دهدز 54 درصد رسید.

۷۱۵ روستای کردستان راه آسفالته ندارد
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای اســتان کردســتان گفت: استان 
کردســتان شش هزار و 183 کیلومتر راه روستایی در هزار و 785 روستا دارد 
که از این میزان تا کنون هزار و 70 روســتا به طول ســه هزار و 457 کیلومتر 

آسفالت شده 715 روستا به طول دو هزار و 726 کیلومتر باقی مانده است.
فرزاد حســنی، در نشست با اصحاب رسانه اســتان کردستان، در رابطه با 
نگهداری راه های اصلی، فرعی و شــریانی استان اظهار کرد: اداره نگهداری راه 
که کار احداث روکش ها و ترمیم آسفالت ها را برعهده دارد، طی سه سال اخیر 
در مجمــوع با 704 میلیــارد تومان هزینه، کار انجام داده کــه از این میزان، 
امســال در 8 ماهه اول، 386 کیلومتر در قالب 41 پروژه و اعتبار 399 میلیارد 
تومان آماده بهره برداری شده و این مورد در کاهش تصادفات جاده ای و جلب 

رضایت عموم مردم تاثیر گذار است.
وی افزود: در اداره ایمنی راه که چند شاخص مختلف، شامل گارد ریل، نیو 
جرســی، ریل و تابلو علایم دارد، در 8 ماهه اول امســال  با 82 میلیارد تومان 
اعتبار حدود2700 کیلومتر جاده خط کشــی شده، 11 کیلومتر حفاظ میانی 
ارتقا یافته، 4200تابلو علایم شستشــو داده شده و هزار و 600 تابلو جدید نیز 

احداث شده است.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل اســتان کردستان، در بخش نگهداری ابنیه 
فنی راه نیز، طی امســال تا کنون با شناســایی 23 نقطه پر تصادف، 31 و نیم 

میلیارد تومان هزینه شده است.

پژوهشگر و کنشــگر محیط زیست معتقد اخبار کوتاه
اســت تا زمانی که میلیون ها لیتر فاضلاب به 
صورت خام در دریاچه مهارلو رها می شــود و 
از بازچرخانــی آب جهت تامین آن اســتفاده 
نمی شــود؛ انتقال آب از خلیج فارس مشکلی 

از بی آبی را در این استان حل نخواهد کرد.
محمد درویش در گفت و گو با ایلنا با بیان 
اینکه استفاده از این آب ها به مراتب می تواند 
بســیاری از کمبودهای آب در فارس را حل 
کند، گفت: در مشاهدات عینی از شرق شیراز 
با هواپیما به وضــوح محدوده های پر از لجن 
زار و خیــز آب در این منطقه دیده می شــود  
و نشــان می دهد که از آب شیراز و استان به 

درستی استفاده نمی شود.
وی با اشاره به ورود  فاضلاب تصفیه نشده 
بر پهنای آبی مخصوصــا در نقاطی که دارای 
پهنای آبی موقت در مقطعی از زمان ها است ، 
تاکید کرد: ورود فاضلاب در این مقطع زمانی 
به دریاچه ها باعث می شود تا آلاینده هایی که 
از طریــق فاضلاب ها به دریاچه ها ورود کردند 
مجــددا وارد هوا شــده  و در نهایت منجر به 
افزایش خطر پذیری سلامتی مردم و حیوانات 

و گیاهان اطراف تالاب شود.
درویش با بیان اینکه اگر قرار است فاضلاب 
وارد دریاچه مهارلو شــود بایــد این فاضلاب 
تصفیه و ســپس در دریاچه رها شــود، ادامه 
داد: مســئولان نباید به هیچ وجه اجازه ورود 
فاضلاب خام و تصفیه نشده به دریاچه مهارلو 

شیراز را بدهند.
این فعال محیط زیســت با تاکید بر اینکه 
ورود پساب و فاضلاب شهرک صنعتی شیراز 
به دریاچه مهارلو امری بسیار خطرناک است، 
گفــت: مواد شــیمیایی که در شــهرک های 
صنعتی تولید و وارد چرخه فاضلاب می شود؛ 
می توانــد تاثیرات بســیار ویرانگــر و جبران 
ناپذیری بر دریاچه مهارلو داشته باشد که در 
این شرایط نیاز است تا سازمان محیط زیست 
به این موضوع به صورت جدی ورود کند و از 
فعالیت و ادامه روند این بخش جلوگیری کند.
بعد از پرداخت آب شرب اولویت با پرداخت 
حقابه اســت وی تصریح کرد:با ورود و تلاش 
فعالان محیط زیســت تنها تــالاب کمجان 
در فارس خشــک نشده اســت، طبق قانون 
حقابه های تالاب ها تعیین شــده و بر اســاس 
تفاهمنامه وزارت نیرو و سازمان محیط زیست 
مقرر شــده تا وزارت نیــرو حقابه را پرداخت 

کند.
درویش با بیــان اینکه بعد از پرداخت آب 
شــرب اولویت با پرداخت حقابه است، ادامه 
داد: در حــال حاضــر پرداخــت حقابه ها از 
مطالباتی اســت که باید فعالان مدنی به آن 

ورود کنند و درخواســت شود که چرا وزارت 
نیرو و سازمان محیط زیست به این تفاهمنامه 
عمل نمی کنند. این پژوهشگر محیط زیست با 
اشاره به اینکه حقابه بختگان، کافتر، پریشان، 
مهارلو تعیین شــده است، افزود: عدم عمل به 
تعهدات توسط وزارت نیرو از نکات مهمی است 

که باید به این بخش ورود کرد.
درویــش با بیان اینکه وجــود 18 منطقه 
حفاظت شده و پارک ملی در فارس و بهترین 
تالاب های آب شــیرین در  این اســتان طی 
سال های گذشــته از پتانسیل ها بالای فارس 

بوده است، تصریح کرد: در شرایط فعلی تمام 
تالاب ها به جز کمجان در فارس خشــکند و 
سبب افزایش چشمه های تولید گرد و خاک، 
ســالک، کانون های بحرانی فرســایش بادی، 

شده اند.
این کارشناس محیط زیست گفت: عوارض 
خشک شــدن تالاب های استان گریبان مردم 
فارس را گرفته و ســبب مهاجــرت بعضی از 
مردم روستاهایی شــده که در تنش آب قرار 
دارند. وی با اشاره به پیامدها و موضوع انتقال 
آب از خلیج فــارس به فارس، عنــوان کرد: 

میزان تراز ســفره های زیر زمینی آب استان 
فــارس حدود 17 میلیــارد متر مکعب منفی 
اســت و انتقال 150 الــی 200 میلیون متر 
مکعب به استان مشکل کم آبی استان فارس 

را حل نمی کند.
این فعال محیط زیســت فارس را یکی از 
استان های جذاب در بحث تاریخی، فرهنگی و 
طبیعی در ایران و خاورمیانه دانســت و گفت: 
قطعا اقتصاد فارس باید به سمتی حرکت کند 
که آب محور نباشد و در صورتی که این اتفاق 
رخ ندهــد؛ مطئنا موضوعاتی مانند انتقال آب 

موضوع کم آبی فارس را حل نمی کند.
این کارشناس محیط زیســت با اشاره به 
اینکه اخیرا رئیس ســازمان هواشناسی بابت 
پیش بینی های اشــتباه بارشــی عذر خواهی 
کرد، یادآور شــد: با توجه به کاهشــی شدن 
منابع آبی نیاز اســت تا وابستگی به این منابع 
به شــدت کاهش یابد و اگر خواستار زندگی 
در ایران هستیم باید از فعالیت های اقتصادی 
آب محور دوری شود؛ بی شک ایران و استان 
فارس باید در فعالیت های انرژی خورشیدی و  

کسب و کارهای سبز پیش قدم شود.

کمبود فضاهای فرهنگی یکی از بزرگترین 
مشکلات شهرســتان آبدانان به شمار می رود، 
تنها ســالن سینمای این شهرستان نیز بعد از 

سال ها تعطیل است.
به گزارش مهر، سال 1373 بود که سینما 
هنر آبدانان شروع به کار کرد اما پس از مدتی 
کوتاه تعطیل شد، پس از حدود 25 سال یعنی 
سال 1398 فعالیت سینمای آبدانان در سالن 
آمفی تئاتر اداره ارشاد شروع شد، این فعالیت 
تا اوایل ســال 1401 ادامه داشــت اما دوباره 

متوقف شد.
به گفته شــهروندان آبدانانی یکی از دلایل 
اصلی که مردم اقبال نشان نمی دهند و به این 
مجتمع رفت و آمد ندارند راه دسترســی آن 

است.
راه دسترسی این سینما متأسفانه نامناسب 

است و گنجایش و جای کافی هم ندارد. یکی 
از اهالــی آبدانان در گفت و گو با خبرنگار مهر 
اظهار داشــت: ســینما هنر آبدانــان واقعاً در 
استان زبانزد بود و یکی از مکان های فرهنگی 
هر جامعه سینما است و قبلًا سینمای آبدانان 
بســیار خوش درخشید ولی متأسفانه تعطیل 
شد. محمد نصیری افزود: سینمای آبدانان الان 
مکانی برای خرید و فروش و معامله بازار شده 
است، انتظار می رود وضعیت سینمای آبدانان 
ساماندهی شــود چراکه واقعاً در شأن آبدانان 

نیست.
معاون هنری و سینمایی اداره کل فرهنگ 
و ارشاد اسلامی ایلام در گفت و گو با خبرنگار 
مهر اظهار داشت: 50 درصد مالکیت سینمای 
آبدانان در اختیار بخش خصوصی و 50 درصد 

در اختیار بخش دولتی است.

حســن اســدی نیا تصریح کرد: مســائل 
اقتصــادی که برای بخش خصوصی پیش آمد 
متأســفانه این بخش نتوانست فعالیت سینما 
را ادامه دهد، همین مســئله باعث شــد که 

سینمای آبدانان دچار تعطیلی شود.
وی افزود: در خصــوص ادامه فعالیت این 
سینما در حال حاضر اداره کل فرهنگ و ارشاد 

اسلامی استان مصمم به این کار است.
وی با اشــاره به اینکه سال هاست به دنبال 
این هستیم مشــکلات و چالش های اداره کل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی با بخش خصوصی حل 
شــود، افزود: مالک خصوصی همه تجهیزات 
را فروخته و بر همین اســاس مباحث حقوقی 

سینمای آبدانان باید حل شود.
اسدی نیا تصریح کرد: سینمای آبدانان باید 
به فرآیندی برســد که بتوانیــم از یک طریق 

دیگری سینما را فعال کنیم.
فعال کردن سینمای آبدانان مطالبه 

عمومی مردم است
مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اسلامی ایلام در 
گفت و گو با خبرنگار مهر اظهار داشــت: این 
ســینما متعلق به دو بخــش دولتی و بخش 
خصوصی اســت، بخش دولتی کار نظارتی و 

حاکمیتی را انجام می دهد.
علی هوشــمند بیان کرد: متأسفانه مالک 
بخش خصوصی در طــی فرآیندی غیرقانونی 

سال گذشــته اقدام به فروش مجموعه سینما 
انجام داده است.

وی افــزود: گزارش های لازم را برای وزارت 
فرهنگ اسلامی، سازمان سینماهای کشور و 
هم برای مجموعه ســینما شهر ارسال کردیم، 
چون اســناد مالکیت به اســم اداره کل ارشاد 
اســتان نیســت، طبق قانون مــا نمی توانیم 

اقدامی در این راستا کنیم.
هوشمند بیان کرد: از مسئولان سینما شهر 
خواستیم که پیگیری های لازم را برای تسریع 
در امر رســیدگی به مسائل حقوقی سینمای 

آبدانان داشته باشند.
وی ادامه داد: همچنین در سفری که معاون 
توسعه مدیریت منابع انسانی وزارت ارشاد به 
استان داشتند، مطالبه عمومی مسئولان، مردم 
و اهالی فرهنگ و رســانه و مردم این بود که 
روند فعال کردن سینمای آبدانان تسریع داده 

شود.
تبدیل سالن های آمفی تئاتر 

در شهرهای استان به سالن سینما
وی عنــوان کرد: در شهرســتان های 100 
هزار نفره ایجاد سالن های آمفی تئاتر و تکمیل 
آنها به سینما در دســتور کار قرار گرفته، در 
استان ایلام با وجود جمعیت کم شهرستان ها، 
برای شهرســتان های دره شــهر، ملکشاهی و 
دهلران درخواست ایجاد سالن سینما شده که 

باید فرآیند حقوقی قانونی طی شود.
مدیر فرهنگ و ارشاد اسلامی ایلام تصریح 
کرد: البته پیش نیاز ســالن سینمای دهلران 
ســال آمفی تئاتر اســت که تکمیل شده، در 
آبدانان و ایوان نیز سالن آمفی تئاتر این شهرها 
تبدیل به فرآیند فنی ســینما شــده و آماده 

واگذاری به بخش خصوصی هستند.
اســتان ایلام از معدود اســتان هایی است 
که از ضعف مفرط زیرســاخت های فرهنگی و 
هنری رنج می برد. مصداق بــارز این کمبود، 
در عدم وجود حتی یک صندلی اســتاندارد و 
مخصوص سینما، یک خانه تئاتر، یک استودیو 
یا ســالن مخصوص موسیقی، سالن کنسرت، 
فرهنگســرای جامع و موارد بی شــمار دیگر 
اســت؛ این در حالی است که مرکز این استان 
در حدود پنج دهه پیش دارای ســینما بوده 

است.
یکی از مهمترین اجــزای فرهنگ، بخش 
هنر اســت که از مهمترین عوامل نگهداشت 
هویت یک جامعه به شمار می رود. کارکردهای 
اجتماعی، اقتصادی، سیاســی و مذهبی هنر 
بر کسی پوشیده نیســت؛ تا جایی که از هنر 
به عنوان اکســیر اجتماعی و روح جامعه یاد 
می شــود. منبع تولید عواطف و احساســات 
جامعه و برپا کننده وفاق اجتماعی بوده و نقش 

مؤثری در تعالی معنوی جامعه دارد.

اداره کل دامپزشــکی خوزستان با اشاره به 
 2-SAT شیوع و بروز بیماری تب برفکی سویه
در تمامی استان های کشور عراق و نیز بروز این 
بیماری در دیگر کشورهای همسایه، نسبت به 
خطر نفوذ این سویه اگزوتیک به کشور هشدار 

داد.
به گــزارش ایســنا، اداره کل دامپزشــکی 
خوزســتان هشــدار داد: بــا توجه بــه اعلام 
ســازمان دامپزشــکی کشــور، بنابر گزارش 
سرویس دامپزشکی کشــور عراق به سازمان 
جهانی بهداشت دام )WOAH(، نمودار بروز 
 SAT-2 کانون های بیماری تب برفکی با سویه
در تمامی استان های آن کشور بر خلاف انتظار، 
افزایشی و همراه با تلفات بوده است. همچنین 
گزارش های رسمی از افزایش روند بروز بیماری 

با این سویه در کشور ترکیه و بروز بیماری در 
کشورهای بحرین و عمان، نشان دهنده افزایش 

خطر نفوذ این سویه اگزوتیک به کشور است.
با توجه به اینکه واکسن های موجود در کشور 
قادر به ایجاد ایمنی در برابر این سویه نیستند 
بنابراین به منظور اطلاع رسانی و پیشگیری از 
بروز و شیوع این بیماری، از دامداران درخواست 
می شود موارد زیر را با دقت مد نظر قرار دهند:

1.  نقــل و انتقــال و ورود دام به دامداری 
تنها با رعایت ضوابط بهداشتی قرنطینه ای انجام 

شود.  
2.  نســبت بــه دریافت مجوز بهداشــتی 
قرنطینــه ای حمل دام هــا قبــل از هر گونه 

جابه جایی اقدام شود.
3.  از خرید دام فاقد هویت بهداشــتی جدا 

خودداری شود.
4. حوضچــه ضدعفونی ورودی دامداری، با 
مواد ضدعفونی کننده موثر بر ویروس های غیر 

پوشش دار، فعال شود.
5. تردد افرادی که حضــور آن ها در واحد 
الزامی اســت، شامل دامپزشــک و اکیپ های 
واکسیناتور و تلقیح مصنوعی، با رعایت اصول 
امنیت زیستی انجام شود و کلیه افراد ملزم به 
اســتفاده از لباس و چکمه متعلق به دامداری 

باشند.
6.  از تردد غیر ضروری افراد و حضور افراد 
پرخطر مانند دلال ها و خریداران دام در داخل 

گله تا حد ممکن جلوگیری شود.
7.  ضدعفونی وسائل نقلیه ای که به دامداری 
تردد دارند، به ویژه خودروی حمل علوفه و شیر 

در زمــان ورود و خروج، با جدیت و دقت انجام 
شود.  

8. در صورت مشــاهده هــر گونه عوارض 

مخاطــی یا علائم مشــکوک بــه بیماری تب 
برفکــی، مراتب فــوری به اداره دامپزشــکی 

شهرستان گزارش شود.

اداره کل ارشاد اسلامی دنبال فعال کردن سینمای آبدانان

سالن سینمایی که همچنان تعطیل است

هشدار نفوذ سویه SAT-۲ تب برفکی به ایران

کریدور گردشگری بیستون به بن بست خورد

تراز سفره های زیر زمینی فارس ۱۷ میلیارد متر مکعب منفی است

تاثیرات ورود فاضلاب شهرک صنعتی بر دریاچه مهارلو

معاون گردشگری میراث فرهنگی کرمانشاه گفت : پروژه 
کریدور گردشــگری بیستون به تاق بستان پروژه خوبی بود 

که می توانســت به گردشگری کرمانشاه کمک کند. امیری 
معاون گردشــگری میراث فرهنگی کرمانشاه گفت : طبق 

مطالعات انجام شده، پهنای باند پروژه حدود 500 متر بود 
و بعد از 500 متر طرح های متناســب با حوزه گردشگری 

می توانست اجرایی شود. 
معاون گردشگری استان ادامه داد: در طول 32 کیلومتر 
مســیر کریدور، زمین ها و اماکنی با 21 نوع کاربری وجود 
داشــت که بخــش اعظم آن هــا زمین های کشــاورزی و 
نظامی بــود. از آنجایی که پروژه مصوب ســفر مقام معظم 
رهبری به اســتان بود، بنابراین مراکز نظامی در طول مسیر 

موافقت کردند که عقب نشینی کنند. 
امیری با بیان اینکه عدم تســلط و آشــنایی مسئولین 
وقــت با فرآیند هایی که باید برای اجرای این پروژه پشــت 
سر می گذاشتیم باعث پیچیدگی در پروژه شد، عنوان کرد: 
زمانی کــه فاز یک مطالعات پروژه انجام شــد، برای اینکه 

الــزام فنی پیدا کند، باید در کارگروه های مختلفی همچون 
کارگروه زیربنایی، کمیسیون ماده 5 و ... بررسی و به تصویب 
می رسید، اما متاسفانه مسئولین وقت بدون آنکه این پروژه 
چنین فرآیند هایی را طی کند، مســتقیم آن را به شورای 
برنامه ریزی استان برده و در آنجا مصوب کردند، بدون اینکه 
الزامات فنی را برای اجرایی شــدن بدســت بیاورد. معاون 
گردشگری استان با تاکید براینکه این پروژه در حال حاضر 
هیچ الزام فنی ندارد، گفت: تا زمانی که این پروژه این فرآیند 

را طی نکند، امکان اجرایی شدن آن وجود ندارد.
وی در خاتمه عنوان کرد: از طرفی این پروژه نیاز به یک 
بروزرســانی مجدد دارد و باید از یک مشاور کمک گرفت و 
همه دستگاه های ذیربط همکاری داشته باشند تا شاید راهی 

به سوی اجرای دوباره آن گشوده شود.


